

Date: October, 13th 2023

التاريخ: 13 أكتوبر 2023

Circular No:17/ AY 2023-2024

Subject: Mid-Term break

Dear Parents,

I write to thank you for your presence during the first-term **Parent-Teacher conferences** and your support to your children and their teachers.

We appreciate your input in the school and trust that you were satisfied with the organization on the day, your children's mid-term reports, and the face-to-face and virtual meetings held with the Arabic and English teachers.

We urge parents to keep in touch with our teachers through Class Dojo and Google Classroom.

Parents are welcome to arrange additional meetings with staff if you were unable to meet due to family circumstances or limited time to meet.

At Ajyal Al Falah, our parents are an integral part of our school and our students' academic and social-emotional progress. We value your input to improve our practices and invite you to provide us with your feedback.

We wish all our parents, and students a blessed family time during the mid-term break.

Classes will commence on Monday October, 23th, 2003 at 7:45 a.m.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

نتقدم لكم بالشكر الجزيل على مشاركتكم الفعالة خلال **اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين** للفصل الدراسي الأول وعلى دعمكم المستمر لأبنائكم.

نحن نقدر جدًا تعاونكم مع المدرسة، ونتمنى أن اجتماعات أولياء الأمور مع معلمين الصف ومعلمين المواد العربية والانجليزية الأخرى قد نالت رضائكم، وأنكم تلقيتكم وناقشتم تقارير منتصف الفصل الدراسي لأبنائكم.

نحن أولياء الأمور على البقاء على اتصال مع معلمين من خلال كلاس دوجو، ومتابعة أعمال الطلبة على كلاس روم.

نرحب بأولياء الأمور لترتيب اجتماعات إضافية مع الموظفين إذا لم تتمكن من الاجتماع بسبب ظروف عائلية أو وقت محدود للقاء.

في أجيال الفلاح، يعد أولياء الأمور جزءاً لا يتجزأ من مدرستنا. وسعياً للتقدم الأكاديمي والاجتماعي والعاطفي لطلابنا، نحن نقدر تعاونكم وندعوكم دائماً لتقديم ملاحظاتهم.

نتمنى لجميع أولياء أمورنا وطلابنا وقتاً عائلياً مباركاً خلال عطلة منتصف الفصل الدراسي.

تستأنف الفصول الدراسية يوم الاثنين 23 أكتوبر 2023 في الساعة 7:45 صباحاً.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة